
O DELU KOMISIJ IN SVETA V ZELENI JAMI
Na zadnjem skupnem sestan-

ku sveta in predsednikov njego-
vih komisij v krajevni skupnosti
Zelena jama so obravnavali delo
komisij, o katerem so poročali
njihovi predsedniki.

Komisija za gradbene in ko-
munalne zadeve je v preteklem
obdobju posvetila največ pozor-
nosti rekonstrukciji Bezenškove
ulice, za katero je potrebna do-
kumentacija že pripravljena, de-
lovna organizacija Šlovenija
ceste pa bo z deli pričela že ju-
nga, dalje rekonstrukciji Berne-
kerjeve ulice, preureditvi otro-
Škega igrišča v Rožičevi in
Bavdkovi ulici, adaptaciji Tito-
vega doma, ureditvi zemljišča
ob Šmartinski cesti, kjer so se s

prostovoljnim delom izkazali
delavci Gradisa, v prizadevanjih
za zmanjšanje onesnaževanja
zraka pa je bil organiziran po-
svet s predstavniki (ED lzolir-
ka in izvedena anketa jned pre-
bivalci Zelene jame. Žal oboje
ni imelo večjega uspeha.

V priliodnjem obdobju se bo
komisija zavzemala predvsem za
dokončanje rekonstrukcije Be-
zenškove in Bernekerjeve ulice,
vodili bodo akcijo za čiščenje
okolja in odvoza kosovnega od-
padnega materiala po programu
komunalnega podjetja ter za na-
mestitev kontejnerjev za zbira-
nje kovin in steklenine; zavze-
mala se bo za postavitev tele-
fonskih govorilnic v Bezenškovi

in Kajuhovi ulici, za pripravo
potrebne dokumentacije za
gradnjo športnega parka Zelena
jama in za rekonstrukcijo Pohli-
nove, Poljedelske in Zvezne uli-
ce ter za ureditev otroških
igrišč in zelenic.

Komisija za socialno in
zdravstveno varstvo je v lan-
skem letu aktivno sodelovala s
centrom za socialno delo naše
občine. Organizirala, vodila in
nudila je socialno podporo tec
posredovala nego ostarelim ob-
čanom in dodelila pomoč VVZ
Jarše. V letu 1976 bo še naprej
sodelovala s centrom za social-
no delo in nudila pomoč vsem
občanom, ki so potrebni social-
ne ali zdravstvene pomoči.

Odbor za ljudski odpor in ci-
vilno zaščito je naloge po pred-
pisani shemi opravil in to - če
omenimo samo združeno vajo
enot civilne zaščite, gasilcev in
mladine 9 toktobra 1975 - zelo
uspešno. Še naprej si bo priza-
deval za pravočasno in uspešno
izpolnitev nalog po zadanili
smernicah.

Potrošniški svet je organiziral
anketo o stanju trgovske mreže
v Zeleni jami in se na tej pod-
lagi lotil konkretne akcije vob-
liki dogovora s trgovinami KS,
vendar je ta le delno uspela. To
nalogo je treba v letu 1976 do-
končno opraviti, s tem urediti
razmere in tako zadovoljiti po-
trebe potrošnikov.
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